
Ett  eller två kommunalråd i Sunne? 

Sunne kommun håller på att sjösätta en ny politisk organisation som ska träda i 

kraft 2015. Förslaget gick snabbt igenom i kommunstyrelsen trots högljudda 

protester från de mindre partierna. En av orsakerna till det snabba beslutet är 

att man lagt ut ett lockbete till de större partierna, nämligen ytterligare ett 

kommunalråd. 

Frågan om ytterligare kommunalråd har tidigare varit uppe till diskussion på 

1980-90 talet. Efter utredning då kom man fram till att Sunne är en för liten 

kommun för att ha två kommunalråd. Kommunen är inte större idag, snarast 

mindre. Risken är att två kommunalråd går och trampar varandra på tårna. För 

ett politiskt parti som får kommunalrådspost är det naturligtvis gyllene tider. 

Det politiska arbetet kan ske på betald arbetstid. Som kommunalråd får man 

också värdefull information som kan användas i politiskt syfte. 

Till skillnad mot vad nuvarande kommunalråd säger kommer 

maktkoncentrationen inte att ske till kommunfullmäktige utan till 

kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen kommer dels att ha sina tidigare 

åtaganden och dels avses att man skall bli huvudman för skola, vård och 

omsorg. Dessutom kommer antalet ledamöter i styrelser och nämnder att 

minska från nuvarande 146 till 52. Detta till nackdel för demokratin och i 

förlängningen till nackdel för de mindre partierna. Maktkoncentrationen blir till 

färre politiker och till tjänstemän, som avses få ökad delegation. Kontaktytan 

mot medborgarna minskar. 

Kontentan blir att man bör behålla nuvarande organisation som ger ett större 

demokratiskt inflytande både för allmänheten och för de mindre partierna. 

Har Sunne kommun inte råd att ge pensionärerna varm mat och inte råd att 

hålla sig med en bokbuss, bör man för skams skull inte hålla sig med två 

kommunalråd. 
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